
Protokoll - Styrelsemöte IFK Arvidsjaur Hockey 
2024-10-08 

 
Närvarande: Malin Nyström, Sanna Utterström, Johnny Tuoma, Sara Granström  
 
Mötet öppnas 
 
Val av justerare: 
 
Godkännande av dagordning 
Godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Ordförandes rapport 
 
Ekonomiska rapporter 
 
Uppdrag från årsmöte 
 
Våra lag och ledare 
Avtal med tränare för A-laget är ännu inte skrivet. Malin löser det inom kort. 
 
U9 och F12 har inga lagkonton ännu, det finns ett gammalt konto som skrivs över på en 
av dem och ytterligare ett konto öppnas så alla lag har egna konton.  
 
Listorna i laget.se ska uppdateras, nuvarande listor med lagledare och 
styrelsemedlemmar stämmer inte i dagsläget.    
 
Fastighet: 
Korvgrytan i kiosken är trasig. Vi beslutar att denna ska tas bort och ersättas med bänk 
med skåp. Vi kommer alltså inte längre att sälja någon korv. Vi har även 
uppmärksammats på att det är någon sorts feldragning av elen till stekbordet, Malin 
kontaktar Mattias Bäckström för att undersöka möjligheten att kolla elen i kiosken.  
 
Förfrågan om att flytta skrivaren till sekretariatet avslås, denna för stå kvar i kansliet.  
 
Nuvarande klocka går inte att ändra tid på periodpausen på, i division två ska denna 
paus vara 18 minuter, nuvarande automatisk tid är 15 minuter. Johnny kollar upp om vi 
kan hitta en lösning för detta, antingen med ny kontroll eller om hela systemet kan 
bytas.  
 
Det har varit problem med ljudet i sekretariatet, ibland funkar det problemfritt och 
ibland kan inte mikrofon och musik vara inkopplat samtidigt. Malin kollar med Lino om 
offert för att köpa in nytt mixerbord och eventuellt även låda till högtalare.  



 
Vi beslutar att köpa in en ny dammsugare till sliprummet, detta för att båda sliparna ska 
kunna nyttjas. 
 
Kommunsamarbete: 
 
Försäljning/ Lotterier: 
 
Newbodyförsäljning är påbörjad och avslutas 3/11.  
 
Sponsorer:  
 
Ansvarsfördelning förening: 
 
Övriga Frågor:  
 
Nästa styrelsemöte: 
Sker efter överenskommelse i styrelsens Messenger-grupp.  
  


